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Ärende 243: Nytt kommunhus – beslut om tomt

Av budgetdebatten i kommunfullmäktige framgick det att Botkyrka står inför ett tufft ekonomiskt 
läge. Flyktingsituationen är ansträngande samtidigt som behoven av nya investeringar inom skola, 
vård- och omsorg är stora. 

Med tanke på den ekonomiska situationen är det oansvarigt att bygga ett nytt och stort landmärke 
när andra kommunala verksamheter går på knäna. Det finns mer angelägna områden där dessa 
skattepengar kan göra större nytta. 

Samtidigt inser vi att arbetsmiljön i nuvarande kommunhus lämnar en del övrigt att önska. Det är 
gammalt, slitet och på många sätt undermåligt. Vi menar dock att renovering och kontinuerligt 
underhåll är att föredra framför att bygga nytt. Då riskerar inte planprocessen att bli lika utdragen 
som när eventuella överklaganden lämnas in. Buller och andra olägenheter blir betydligt mindre 
jämfört med att riva och bygga nytt. Dessutom undviker vi den onödiga åtgången av cement och 
tunga transporter som blir nödvändiga vid rivning och nybygge. Detta alternativ borde uppskattas 
av Miljöpartiet om de värnar miljön på allvar. 

Botkyrka kommun har tyvärr blivit känd för att låta byggnader förfalla utan tillräckligt underhåll. 
Men låt oss nu visa att kommunen kan vårda och renovera sina anläggningar istället för att alltid 
fokusera på dyra och spektakulära nybyggnationer.  

Vi föreslår kommunstyrelsen besluta
att avslå ordförandeförslaget 

Anders Thorén (TUP)
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